
P r o t o k ó ł   Nr  XLII /2010 
 
 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 2 czerwca  2010 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy  
Zarszynie. 
  
Początek sesji - godz. 10:00      zakończenie - godz. 12:00 
 
Radni obecni : 
     
     1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Tomków Krzysztof       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej 
8. Stączek Ryszard         
9. Szajna Anna         
10. Trygar Krystyna  
11. Węgrzyn Maria  

      12. Gierad Alfreda 
      13.Ołowiańczyk Zygmunt 
      14. Michalski Edward     
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
 -Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Radca prawny       - Pani Agata Kustra Frączek 
- Radna Rady Powiatu Sanockiego     - Pani GraŜyna Borek 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
 
Porządek obrad : 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
    z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie  
    zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce i w Pielni  
   oraz sieci wodociągowej w Długiem”. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
      wykonania budŜetu oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych       
      przez samorządowe instytucje kultury za I półrocze 2010 r.   
 11.Wolne wnioski i zapytania. 
 12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.  
 13. Zakończenie sesji. 

 
  
Ad.1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał zebranych 
i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych. Obrady były zatem 
prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad.2. Na wniosek Wójta  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny zaproponował 
wprowadzić do porządku obrad następujące zmiany: 
- zdjąć pkt. 9 dot. „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego”, 
- wprowadzić dodatkowy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy 
Miejscowości Zarszyn na lata 2088-2016. 
W/w zmiany w porządku obrad radni przyjęli jednomyślnie. 
 
Innych propozycji zmian w porządku obrad  nie wniesiono. 
 
Po wprowadzeniu w/w zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
    z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie  
    zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce i w Pielni  
   oraz sieci wodociągowej w Długiem”. 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
      wykonania budŜetu oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych       
      przez samorządowe instytucje kultury za I półrocze 2010 r.   
 10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Zarszyn 
      na lata 2008 -2016. 
 11.Wolne wnioski i zapytania. 
 12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.  

13. Zakończenie sesji. 
 
 
Ad. 3. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian do protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
        
Ad. 4.  W punkcie interpelacje radnych – głosu nie zabierano. 
 
Ad. 5. Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami , a takŜe 
z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności poszczególnych 
referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 
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Nad złoŜonym sprawozdaniem w dyskusji głos zabrali : 
 
- Radna Anna Szajna poprosiła o przybliŜenie zagadnienia związanego z przygotowywaniem  
dokumentacji  w sprawie  bezpiecznego usuwania azbestu z pokryć dachowych budynków na 
terenie gminy. 
 
- Wójt odpowiedział, Ŝe podpisana została umowa z firmą, która opracuje projekt   usuwania 
azbestu z pokryć dachowych z terenu Gminy Zarszyn. Projekt ten zostanie złoŜony  do  
ogłoszonego przez Ministerstwo Gospodarki „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest”. Będą to pierwsze  podjęte działania w kierunku pozyskania środków 
finansowych na usuwanie azbestu. 
 
Innych pytań w zakresie złoŜonego sprawozdania nie było i zostało przyjęte przez  Radę Gminy.  
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył  dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
 
Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek  omówiła kolejno projekt dokonanych zmian w planie 
dochodów i wydatków budŜetowych, zarówno po stronie zwiększenia  jak i zmniejszenia środków 
finansowych. Wskazała takŜe na zmianę w Wieloletnim programie inwestycyjnym gminy na lata 
2010-2012 i poinformowała  na podstawie jakich pism, decyzji i umów te zmiany zostały 
wprowadzone.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ przedmiotowy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji w dniu  
1 czerwca  2010 r.  i został pozytywnie zaopiniowany. Przewodnicząca Komisji poinformowała 
takŜe, iŜ na posiedzeniu Komisji zgłoszony został wniosek dotyczący  zweryfikowania  umów 
zleceń  zawartych  na wykonywanie obowiązków gospodarzy domów ludowych celem 
ujednolicenia wykonywanych zadań  na terenie całej gminy. 
 
 - Radny Janusz Dębski wnioskował o zwiększenia w budŜecie gminy środków na remont dróg 
zniszczonych w trakcie ostatnich powodzi. Ujęta w budŜecie gminy na 2010 r kwota 40 tyś zł na 
usuwanie skutków klęsk Ŝywiołowych,   nie spowoduje poprawy stanu nawierzchni dróg  na terenie 
gminy.  
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce i w Pielni oraz sieci wodociągowej w Długiem”. 
 
Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe w związku  
z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce  
i w Pieleni oraz sieci wodociągowej w Długiem”, współfinansowanego ze środków Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich istnieje konieczność zaciągnięcia poŜyczki na pokrycie środków  
 



4 
podlegających zwrotowi. Ze względu na to, iŜ środki z PROW zostaną zrefundowane po  
zakończeniu inwestycji, (2011 roku) naleŜy zaciągnąć długoterminową poŜyczkę. PoŜyczka  ta  
pochodzi z budŜetu państwa i jest realizowana na dogodnych warunkach, przez wskazany do 
obsługi bank – Bank Gospodarstwa Krajowego. 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ przedmiotowy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji w dniu  
1 czerwca  2010 r.  i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały  
 zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci 
kanalizacyjnej w BaŜanówce i w Pielni oraz sieci wodociągowej w Długiem”. Uchwała podjęta 
została jednomyślnie W głosowaniu udział brało 14 radnych. . Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 8. Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
 Wójt Gminy uzasadniając  celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, Ŝe podstawą 
opracowania projektu w/w uchwały jest przepis art. 89 ust. 1 pkt.2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 r. o finansach publicznych. Zgodnie z tym artykułem jednostki samorządu terytorialnego 
mogą zaciągać kredyty i poŜyczki na finansowanie planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów i poŜyczek.  
Zgodnie z Uchwałą Rady Gminy Nr XXXVI/257/2009 z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok oraz uchwałami zmieniającymi budŜet w 2010 
roku wynika, Ŝe:kwota deficytu budŜetu na 2010 rok wynosi 2 332 332,48 zł, którego źródłem 
pokrycia są kredyty i poŜyczki. Zaciągnięty kredyt pokrywa deficyt w wysokości  
1 411 100 zł, pozostała kwota zostanie pokryta z zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające 
finansowanie w kwocie 921 199,12 zł. rozchody – czyli spłata wcześniej zaciągniętych poŜyczek  
i kredytów  w roku 2010 wynosi 1 338 036,18 zł , którego źródłem pokrycia są poŜyczki i kredyty. 
W związku z brakiem środków własnych potrzebnych na sfinansowanie zadań inwestycyjnych  
i spłatę rat poŜyczek i kredytów wynikających z zawartych umów istnieje konieczność podjęcia 
przedmiotowej uchwały. 
Spłata kredytu będzie następować z dochodów własnych gminy – wpływów z udziału w podatkach 
dochodowych od osób fizycznych, poczynając od roku 2011, a kończąc w 2019 roku. 
Zabezpieczeniem kredytu będzie weksel własny „in blanco”. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ przedmiotowy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji w dniu  
1 czerwca  2010 r.  i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała podjęta została jednomyślnie  
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 9. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu oraz 
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za  
I półrocze 2010 r.   
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Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, Ŝe podstawą opracowania 
projektu w/w uchwały jest przepis art. 266 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach 
publicznych. Zgodnie z tym artykułem Rada Gminy określa zakres i formę informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze oraz informację  
o przebiegu wykonania planu finansowego jednostek,  o których mowa w art. 9 pkt. 10,13 
i 14 ustawy. Zgodnie z powyŜszym traci moc uchwała Nr XXXVIII/252/2006 Rady Gminy Zarszyn 
 z dnia 21 czerwca 2006 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu Gminy Zarszyn za I półrocze roku budŜetowego oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zespołu Opieki Zdrowotnej  
w Zarszynie i Gminnej Biblioteki Publicznej w Zarszynie za I półrocze roku budŜetowego. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, iŜ przedmiotowy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji w dniu  
1 czerwca  2010 r.  i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu oraz informacji  
o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za  
I półrocze 2010 r.  Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 10.  W dziesiątym punkcie porządku obrad przystąpiono do realizacji dodatkowo zgłoszonego 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości 
Zarszyn na lata 2008-2016. 
 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe w związku z planowanym w miesiącu czerwcu 2010 r ogłoszeniem 
naboru  projektów do dofinansowania w ramach działania „Odnowa i rozwój  wsi” objętego PROW 
na lata 207-2013 niezbędne jest doprecyzowanie przedsięwzięcia w zakresie kształtowania centrum 
wsi Zarszyn w celu niebudzącego wątpliwości do identyfikacji przez Urząd Marszałkowski zadania 
inwestycyjnego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował, Ŝe powyŜszy projekt uchwały 
nie wprowadza istotnych zmian w Planie Odnowy Miejscowości Zarszyn na lata 2008 – 2016, 
natomiast powoduje jedynie uszczegółowienie zapisów  planowanych do realizacji zadań na terenie 
miejscowości Zarszyn. W związku z tym powyŜszy projekt nie był przedmiotem obrad Komisji 
Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego.   
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano.  
 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia zmiany Planu Odnowy Miejscowości Zarszyn na lata 2008-2016.  
Uchwała podjęta została jednomyślnie .W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 11. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał pismo Komisarza Wyborczego 
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w Krośnie przesłane do wiadomości Przewodniczącemu Rady Gminy Zarszyn informujące,  
Ŝe w związku z przeprowadzoną analizą podziału Gminy Zarszyn na okręgi wyborcze i liczby 
wybieranych radnych w tych okręgach  zaistniała konieczność dokonania zmian w okręgu 
wyborczym Nr 8 obejmującym sołectwo Pielnia , w którym wybieranych było dwóch radnych. 
PoniewaŜ norma przedstawicielska w okręgu wyborczym Nr 8 jest najmniejsza,  naleŜy w tym  
okręgu odjąć jeden mandat na rzecz sołectwa Posada Zarszyńska. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy odczytał przesłane do wiadomości Rady Gminy  pismo P. Pasiut 
 z Odrzechowej w sprawie  otrzymania odszkodowania za wydzieloną w 2009 r. działkę o pow. 
0.0984 ha pod drogę publiczną.   W piśmie tym P. Pasiut pisze,  iŜ od 1981 r opłacał podatek rolny 
nie wiedząc o tym, Ŝe działka ta nie jest jego własnością.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, iŜ Rada Gminy nie jest kompetentna do 
rozpatrywania powyŜszej prośby. Pismo to odczytał  jedynie jako informację  dla Rady i przekazał  
sprawę do załatwienia Wójtowi. 
 
- Radny Ryszard Stączek wnioskował o podjęcie niezbędnych działań w kierunku wykonania 
termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu, stwierdzając jednocześnie ,  iŜ stan 
elewacji zewnętrznej tego budynku  wymaga pilnego odnowienia. 
 
- Radny Adam Malik w imieniu własnym jak i mieszkańców Posady Jaćmierskiej podziękował 
Wysokiej Radzie i Wójtowi za wykonanie remontu drogi gminnej w tej miejscowości. 
 
- Radny Wojciech Niemiec wnioskował o podjęcie działań w kierunku wykaszania  
i uporządkowania rowów melioracyjnych w miejscowości BaŜanówka , a takŜe o wyŜwirowanie 
drogi w kierunku do zabudowań p. Radwańskiego w tej miejscowości. 
 
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk kolejny raz wnioskował o to, aby  droga powiatowa przez”górkę” 
łącząca Pielnię z Nowosielcami została doprowadzona do przejezdności jednocześnie zapytał kto 
jest odpowiedzialny za stan tej drogi i czy kiedykolwiek będzie moŜna nią przejechać np. 
samochodem. Zapytał takŜe Wójta o planowaną budowę zbiornika retencyjnego w Pielni. 
 
- Radny Krzysztof Tomków poprosił o przybliŜenie tematu związanego z budową przez 
Telekomunikację Polską na  terenie Gminy Zarszyn sieci szerokopasmowej z dostępem do 
Internetu. 
 
- Pani Zofia Niemczyk Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej  Przestrzennej  i Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska  zwróciła się z prośbą do radnych i sołtysów o pomoc w pozyskaniu 
rachmistrzów spisowych do Powszechnego Spisu Rolnego w 2010 r w liczbie 9 osób. Wykaz 
rachmistrzów ma być  przygotowany  na dzień 16 czerwca 2010 r.  
 
- Radny Janusz Dębski zapytał,  kiedy zostanie przeprowadzony remont  kładki na rzece Pielnica  
na granicy miejscowości Długie-Nowosielce. 
 
- Radna Rady Powiatu Sanockiego Pani GraŜyna Borek poinformowała, Ŝe rolnicy mogą ubiegać 
się o kredyty klęskowe oprocentowane w wysokości 1 %, okres spłaty 2-3 lata. 
 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zarszynie Pani Beata Stankiewicz 
poinformowała, Ŝe istnieje moŜliwość pozyskania zapomogi w kwocie 6000 zł dla tych powodzian , 
którym zalane zostały np. piwnice,  ale tylko  mieszkalne i poprosiła sołtysów,  aby rozeznać czy 
tego  typu sytuacje nie wystąpiły  na terenie sołectw. 
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Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili: 
 
- Radna Rady Powiatu Sanockiego Pani GraŜyna Borek odpowiedziała, Ŝe za stan techniczny drogi 
powiatowej łączącej Pielnię z Nowosielcami nadal odpowiada Starostwo Powiatowe w Sanoku 
i w zakresie ich obowiązków jest utrzymanie stanu przejezdności tej drogi. Ponadto poinformowała 
Ŝe  rozpoczęte  zostały  prace nad opracowaniem  dokumentacji geodezyjnej i technicznej dla     
przedmiotowej drogi. 
 
- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalne Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 
Bogusław Rakoczy poinformował: 
- Radnego Janusza Dębskiego, Ŝe podjęto działania w kierunku budowy nowej kładki na rzece 
Pielnica. 
- Radnemu Wojciechowi Niemcowi odpowiedział, Ŝe na terenie naszej gminy i nie tylko występuje 
problem wykaszania i utrzymania rowów melioracyjnych , były próby powołania na terenie gminy 
Gminnej Spółki Wodnej jednak nie nie doszło to do skutku. W tej chwili część rowów jest 
oczyszczania przez pracowników  interwencyjnych. 
Następnie  Kierownik Rakoczy powiedział, Ŝe wspólnie z sołtysem ustali termin Ŝwirowania drogi 
do P. Radwańskiego w BaŜanówce. 
 
Następnie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej mówiąc  o stratach poniesionych  
w infrastrukturze na terenie gminy podczas ostatniej powodzi. Sporządzony  został wykaz szkód, na 
kwotę 3 ,2 mln zł, który został przekazany do Wojewody Podkarpackiego.  Wójt zaznaczył, iŜ  
w trakcie powodzi zniszczone zostały drogi,  mostki,  przepusty. Trudna  sytuacja wystąpiła  
w Posadzie Zarszyńskiej koło P. Foltasz, gdzie przerwany rów i nie czyszczone rowy melioracyjne 
zalewają budynek i  problem ten naleŜy  pilnie rozwiązać. DuŜym problemem podczas ulewnego  
deszczu są   niedroŜne rowy  melioracyjne na terenie gminy , których od lat nikt nie oczyszcza. 
 
- Radnemu Ryszardowi Stączkowi Wójt odpowiedział, Ŝe będą podjęte działania w kierunku 
wykonania  audytu na termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej  w Jaćmierzu.. 
 
- Radnego Zygmunta Ołowiańczyka  Wójt poinformował, Ŝe dopóki nie zostanie uregulowany stan 
prawny drogi powiatowej łączącej Pielnię z Nowosielcami nie będą podejmowanie działania  
w  kierunku przejęcia tej drogi na stan gminy. 
W sprawie planu budowy zbiornika retencyjnego w Pielni -Wójt odpowiedział, Ŝe na obecną chwilę 
istnieje potrzeba przeprowadzenia rozmów z rolnikami na temat sprzedaŜy gruntów pod tę 
inwestycję. Następnie dodał,  iŜ wybudowanie tego  zbiornika w znacznym stopniu przyczyniłoby 
się do   zmniejszenia  stanu zagroŜenia powodziowego na terenie gminy oraz, Ŝe juŜ została  
opracowana i zaopiniowana koncepcja tej planowanej do budowy inwestycji. 
 
- Radnego Krzysztofa Tomkowa Wójt poinformował, Ŝe Gmina Zarszyn została wylosowana przez 
Telekomunikację Polską SA do bezpłatnego wykonania na terenie naszej gminy sieci 
szerokopasmowej z dostępem do Internetu. Obecnie trwają prace projektowe pod to zadanie i jego 
wykonanie planowane jest na 2011rok. Będzie to 100 % środków włoŜonych przez 
Telekomunikację., natomiast zadaniem gminy  będzie jedynie pomoc w sprawach technicznych. 
Następnie Wójt wyjaśnił,  iŜ po wykonaniu tej sieci  kaŜdy z mieszkańców będzie miał moŜliwość  
podłączenia do Internetu. Będzie to juŜ usługa odpłatna wraz z opłacaniem abonamentu. 
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Ad. 13. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , Ŝe  program sesji został w pełni 
zrealizowany. Ogłosił czterdziestą drugą sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieŜącej kadencji za 
zamkniętą. 
 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczący 
Irena Kasza                Rady Gminy Zarszyn  
                mgr Janusz Konieczny 


